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Protokoll fört vid sammanträde med samordningsförbundet Finsam i Malmö den 6 november 

2009, kl. 13.00-16.00, Engelbrektsgatan 20, 211 33 Malmö. 

 

Närvarande 

 

Ledamöter: Kent Andersson, ordförande (Malmö stad), Ingvar Stevensson, tjm 

(Försäkringskassan), Mats Persson, fp (Region Skåne), Pia Gustavsson, tjm 

(Arbetsförmedlingen). 

 

Ersättare: Nils T. Svensson, s (Region Skåne), Lisbet Wiberg-Rylander, tjm 

(Försäkringskassan), Caterina Holmström, tjm (Arbetsförmedlingen). 

 

Tjänstemän: Eva Hallmer Lindahl, Lena Roslund, Emelie Lindman 

 

Frånvarande: Carl-Axel Roslud, m (Malmö stad) 

 

 

§§ 47-53 

 

 

 

 

§ 47 Val av protokolljusterare 

 

Mats Persson utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

 

§ 48 Förslag till budget 2010 

 

Förbundets redovisningsekonom besöker styrelsen för att inhämta input om vad styrelsen 

anser behövs i rapporteringen. Svårigheten med redovisningen är att inrapporteringen från 

projektansvariga inte alltid motsvarar de belopp som avropas. Därför bör vanlig periodiserig 

frångås. Styrelsen anser att det är viktigt att periodiseringar sker rätt. Finsam har legat på dem 

som är ansvariga för projekten för att kunna få uppdaterad information angående 

budgeteringen och har därefter reviderat och lagt till detta i den budget som presenteras. De 

pengar som inte avropas innan årsskiftet men som hör till projektet och nyttjas i början på 

följande år kommer att reserveras för 2009 i periodiseringen. 

 

Styrelsen anser att förbundet borde ange tidpunkter med tätare intervaller för inrapportering 

från projektägarna för att tydligt markera vikten av en noggrann budgetering samt 

prognostisering. Det har förödande konsekvenser för förbundets budget när detta brister.  

 

Styrelsen anser att en mall för inrapportering bör arbetas fram såsom en redovisningsmall med 

en exelfil på sista sidan vari förklaringar framgår. Detta hade varit ett nyttigt 

http://www.finsamimalmo.se/


   
 

 

 

Finsam i Malmö, Engelbrektsgatan 20, 211 33  Malmö  

       Tel: 040 -12 77 22, Hemsida: www.finsamimalmo.se  

uppföljningsverktyg för styrelsen. Eftersom projekten har liknande kostnadstyper så anser 

förbundet att en sådan mall är möjlig.  

En diskussion kring när förbundet avropar medel förs. Eva H L framhåller att hon har följt de 

rutiner som funnits sedan förbundet startade och att det självklart går att ändra om styrelsen 

önskar detta. Styrelsen anser att det är önskvärt att förbundet ändrar denna rutin till nästa år 

och avropar i januari och juni.  

 

Styrelsen anser även att det borde framgå i besluten att förbundet önskar att projektägarna är 

noggranna med sin rapportering och önskar därför att lägga till en anmodan om uppföljning i 

dessa. Även om det är viktigt med en noggrann prognostisering så är detta ett levande 

redskap.  

 

Nya Aktivitetsporten är inte inkluderad i budgeten och förbundet kommer att åtgärda detta.  

 

 

§ 49 Förslag till Verksamhetsplan 2010 

 

Styrelsen diskuterar nödvändigheten av att precisera unga kvinnor som en specifik målgrupp 

då de redan ryms inom målgruppsspecifikationen. Eva H L framhåller att detta gjordes 

eftersom beredningsgruppen ansåg detta önskvärt då staten anslagit pengar särskilt för denna 

grupp. Vidare diskuteras angivandet av nyanlända som en specifik målgrupp. Styrelsen anser 

att detta är bra då detta är en grupp som lätt hamnar mellan stolarna. Detta är en målgrupp 

som återfinns hos alla fyra myndigheter.  

 

Kent A påpekar att det på sidan 5, under rubriken Insatser, tredje punkten bör stå: ”Under 

2010 bör Finsam, med tanke på de strukturella förändringar som sker, ha särskilt fokus på att 

avancera sin verksamhet så att den stämmer väl överens med de förutsättningar som återfinns 

inom respektive myndiget”.  

 

Styrelsen beslutar 

att bordlägga beslut om fastställande av verksamhetsplan till följande sammanträde. 

 

 

§ 50 Ansökan ”Samansvaret” 

 

Pia G framhåller att det saknas underskrift och att formen från ansökningsmallen som 

förbundet arbetat fram inte följts. Hon ställer sig frågande till varför det är så. Styrelsen anser 

att det är viktigt att ansökningarna utarbetas i enlighet med de rutiner som förbundet har lagt 

fram. Vidare anmärker Pia att hon har blivit meddelad om att projektet anslagit en budget om 

930 000 kr istället för 800 000 kr.  

 

Styrelsen beslutar  

att återremittera ansökan om samverkansinsatsen ”Samansvaret”. 
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§ 51 Ansökan ”Unga kvinnor” 

 

Styrelsen ställer sig undrade till formuleringen av projektägare då det inte framgår tydligt att 

det är INM Limhamn/Bunkeflo som är det. Detta ska framgå av ansökan och projektägaren 

ska skriva under ansökan. Styrelsen anser i övrigt att projektet och utformningen av detta är 

bra. Styrelsen ställer sig bakom ansökan om en av myndigheterna ansvarar och anser att ett 

per capsulam beslut kan tas för 2009 om de ändringar som anmärkts på åtgärdas. Styrelsen 

önskar en viljeinriktning för 2010. 

 

Styrelsen beslutar 

att återremittera ansökan om samverkansinsatsen ”Unga kvinnor”. 

 

 

§ 52 Ansökan Borrgatan 

 

Ansökan är endast underskriven av Malmö stad, alla de samverkande parterna måste 

underteckna ansökan. Lisbet W-R anser att kopplingen till AF är svag. Det är av vikt att 

relatera verksamheten till en återgång i arbete. Nils T S anser att det är en bra aktivitet som 

bör fortsätta. Den bör inte läggas ner utan utvecklas. Pia G anmärker på insatsens längd. AF 

har inte intervaller som sträcker sig längre än sex månader i tiden. Vidare anser hon att 

lokaliseringen bör förändras. Borrgatan hade varit en bra förstärkning till befintliga projekt 

men det framgår inte av ansökan hur denna koppling ska gå till. En bra struktur måste hittas. 

Ingvar S anmärker på målgruppen och påpekar att FK kommer inte att kunna skicka någon i 

detta åldersintervall. Han anser därför att målgruppen bör vara mer öppen. 

 

Styrelsen önskar en mera operationell ansökan från verksamheten i samverkan med parterna 

med en tydlig beskrivning angående hur de tänker utveckla och planera verksamheten och 

ställer sig, i det fall att en sådan ansökan inkommer med genomtänkta och välavvägda 

utvecklingsidéer, positiva till att besluta om finansiering, i första hand, första kvartalet nästa 

år.   

 

 

§ 53 Övrigt 

 

Sammanträdet den 3 december flyttas fram till 10.00 istället för 09.30 

 

Pia G anser att det är viktigt att förbundet har en tydlig rutin för expediering av beslut då 

Exigo inte fått något underlag för beslut utskickat. Kent A påpekar att vid positiva beslut så 

kan förbundet skicka underlagen trots att dessa inte blivit justerade. 

 

Ingvar S nämner att FK har tydliga instruktioner för hur handläggarna i Stegen ska agera. Han 

har säkrat att dessa följs. 

 

Det nationella mötet kommer att hållas i Malmö 21-22 april. 
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Den tionde december kommer Samordningsförbundet Delta på Hisingen i Göteborg på 

studiebesök och Eva HL nämner att det vore önskvärt om representanter från styrelsen deltog. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Emelie Lindman 

 

 

 

 

 

 

Kent Andersson 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

 

Mats Persson 

 

 

Justeras 
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